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Aanleiding: 

Nu de jaarwisseling steeds dichterbij komt constateren we dat ook het aantal gevallen van 

vuurwerkoverlast begint toe te nemen. Helaas gaat deze overlast regelmatig gepaard met 

vernieling van eigendom van de gemeente of van onze inwoners. Bovendien leidt dit tot 

angst en schrik bij – met name – oudere inwoners, kleine kinderen en huisdieren. De Wij-

chense VVD ontvangt hierover regelmatig klachten van bezorgde Wijchenaren, zo ontvin-

gen wij afgelopen week bijvoorbeeld onderstaande foto’s van een drietal, met zwaar (ille-

gaal) vuurwerk, kapot geblazen prullenbakken rond het Wijchens Meer. 

 

 
 

Ondanks het recent ingevoerde vuurwerkverbod ligt het in de lijn der verwachtingen dat 

het aantal gevallen van overlast door zwaar, veelal illegaal, vuurwerk richting de jaarwis-

seling alleen maar zal toenemen. Ook vanuit de landelijke media ontvangen we verontrus-

tende berichten. Vandaar onderstaande vragen aan het college. 

 

Vragen: 

1. Heeft het college een beeld van het aantal gevallen van vuurwerkoverlast (en daar-

mee samenhangende vernielingen) die dit jaar reeds hebben plaatsgevonden? 

o Zo ja, verschilt dit aantal vergeleken met voorgaande jaren? 

2. Welke concrete acties onderneemt het college specifiek tegen (overlast door) zwaar 

en illegaal vuurwerk? 

3. Wat is het standpunt van het college met betrekking tot carbidschieten? Wordt dit – al 

dan niet onder voorwaarden – toegestaan of volledig verboden in Wijchen? 

 

 

Namens de fractie van de Wijchense VVD, 

 

Alice Peters-Vroom 


